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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:3238 Byggnation av nya djurstallar

Att bygga nya moderna djurstallar som redan är prövade och typgodkända för 
sin djurproduktion ska inte behöva ta så lång tid som det gör i dag. Ofta är 
tillståndsprövningarna och tillståndsprocesserna onödigt långa och bromsar upp 
byggnationen. Byråkratin hindrar utvecklingen på landsbygden.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vad har statsrådet gjort och vad avser statsrådet att göra för att minska de ofta 
långa handläggningstiderna och de långa tillståndsprocesserna för byggnation 
av nya djurstallar?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-16
Besvaras senast
2021-06-23 kl. 12.00


